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Beantwoording schriftelijke vragen FlorAalsmeer over bouwplannen Flower Art Museum.

De fractie van FlorAalsmeer heeft onderstaande vraag gesteld:

Tijdens de informatieavond is de aanwezigen verteld dat er een lunchroom gebouwd gaat
worden op de FAM welke tevens ingang moet gaat geven tot het museum.
In een vorige vergadering heeft de portefeuillehouder op vragen van het CDA geantwoord
dat er niet gebouwd mag worden op dit gebouw.

Zijn deze plannen bekend bij het college en ziet het college mogelijkheden deze
plannen doorgang te verlenen?
Het Flower Art Museum (FAM) oriënteert zich op de toekomst. Een van de punten van on-
derzoek is het versterken van de aantrekkelijkheid. Wij hebben begrepen dat het FAM in
gesprek is gegaan met omwonenden om enkele denkrichtingen te verkennen. Er is dus
geen sprake van een plan. We vinden het een goed initiatief van het FAM om denkrichtin-
gen te bespreken met de omgeving in plaats van een plan te communiceren.
We wachten het plan van het FAM af.
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